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Geplande productie-eenheid Tesla in Europa  -  Stand van zaken tender

De Amerikaanse autobouwer Tesla heeft enkele jaren geleden het plan opgevat om in 
Europa één van zijn ‘gigafactories’ op te richten. Naast onder andere Duitsland, 
Nederland en Frankrijk was ook Vlaanderen in de running na een bezoek van CEO Elon 
Musk aan de Antwerpse haven in 2015.

Begin augustus 2018 schreef de Wall Street Journal dat Tesla zijn blik richt op Nederland 
en Duitsland voor zijn nieuwe fabriek. Flanders Investment & Trade (FIT) bevestigde 
daarna evenwel dat Vlaanderen nog steeds tot de kandidaten behoorde.

In zijn antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 318 van 13 juli 2018 stelde de minister-
president dat de tender voor de batterijenfabriek op dat moment nog niet was 
uitgeschreven.

1. Is de tender inmiddels uitgeschreven? Zo ja, heeft Vlaanderen zich kandidaat 
gesteld? Wanneer kunnen we het resultaat verwachten?

2. Indien de tender nog niet is uitgeschreven, heeft de minister-president desgevallend 
zicht op de timing?

3. Heeft FIT nog contacten met vertegenwoordigers van Tesla in het kader van dit 
project?



GEERT BOURGEOIS
MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BUITENLANDS BELEID EN 
ONROEREND ERFGOED

ANTWOORD 
op vraag nr. 142 van 18 januari 2019
van KARIM VAN OVERMEIRE

1. De tender is nog niet uitgeschreven. 

2. De investering van Tesla in de Gigafactory in China heeft momenteel voorrang ten 
opzichte van deze in Europa.

3. FIT blijft in contact met het Tesla-management en de deelname aan een eventuele 
tender wordt verder nauwgezet opgevolgd.


